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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  026-02/19-01/5 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-10 
Rijeka,  30.05.2019. 
                                  
 
 
 

ZAPISNIK  
5. SJEDNICE VMO CENTAR - SUŠAK 

 
4. sjednica VMO Centar - Sušak održana je 30.05.2019. (četvrtak) s početkom u 19.30 sati u 
prostorijama MO Centar - Sušak, A. Kačića Miošića 8A/1. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Mirjana Vasić, predsjednica VMO 
- Ivanja Smojver, zamjenica predsjednice VMO 
- Nives Borozan, članica VMO 
- Suada Shahini, članica VMO 
- Davorka Milanović, tajnica MO Centar – Sušak 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Tea Čaljkušić-Mance, članica VMO 
 

Usvajanje zapisnika sa 4. sjednice VMO Centar – Sušak od 30.04.2019. 
- Zapisnik je jednoglasno usvojen 

 
Predsjednica VMO Centar - Sušak, gđa. Mirjana Vasić pozdravila je prisutne, otvorila sjednicu i 
predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Komunalna pitanja 
2. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
AD 1 

• E-mailom od 16.05.2019. Rijeka promet d.o.o. (Damjanović Nada) najavio je zaključivanje 
ugovora s izvođačem, vezano za obnovu sjevernog i južnog nogostupa Strossmayerove 
ulice. Spomenuti zahvat planiran je u Prioritetima MO Centar-Sušak za 2019. godinu u 
vrijednosti 111.000,00 kn.  

Daljnjom korespondencijom preciziran je opseg zahvata: sjeverni nogostup sanirao bi se od kućnog 
broja 11 do 23, a južni od 8 do 14. Zatražena je hitna suglasnost Vijeća, kako bi se što prije zaključio 
ugovor i prionulo radovima. 4 od 5 članica Vijeća su što pismenim što usmenim putem dale 
suglasnost, kako bi se posao što prije realizirao. Na opseg zahvata primjedbu ima vijećnica Suada 
Shahini koja smatra da je obnova južnog nogostupa trebala započeti od kućnog broja 4.  

Tajnica je podsjetila na dogovor Vijeća koji je prethodio zaključenju liste Prioriteta za 2019. godinu, a 
glasio je da će se eventualni nedostatak sredstava iz Prioriteta namiriti iz sredstava za redovno 
održavanje, sukladno dogovoru predsjednice prethodnog saziva Vijeća MO Centar-Sušak i 



 2/2 

nadležnih službi. 

• Vijećnica Suada Shahini je kazala da su joj građani dojavili o nekim oštećenjima/devastaciji u 
pothodniku na Piramidi. 

Osobno nije bila vidjeti o čemu je riječ. Građani kažu da u pothodniku „nešto visi“. Tajnica će obići 
teren i pogledati o čemu se radi. 

 
 
AD 2 
 

• Tajnica je podsjetila prisutne na prijavljeni, a neodrađen program Vijeća ovog mjesnog 
odbora pod nazivom „Foto Centar-Sušak“, koji bi se trebao realizirati u 2019. godini. 

Kazala je vijećnicama da razmisle i o programima za slijedeću godinu, obzirom da su usvojeni 
programi za 2019. godinu, bili prijedlozi prošlog saziva Vijeća. U diskusiji je odlučeno da se 
kontaktira Klub Sušačana koji djeluje na području MO Centar-Sušak. Bilo bi dobro osmisliti jedan 
zajednički program koji bi se prijavio za se realizaciju u 2020. godini. 
Nakon rasprave odlučeno je da tajnica kontaktira Klub Sušačana i organizira da njihova predsjednica 
dođe na jednu od slijedećih sjednica Vijeća. 
 
 
 
Sjednica je završila u 21.30 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Centar - Sušak 

 
Davorka Milanović Mirjana Vasić 

 


